



Mother's Day Special - Amazing Mum Set

刺身拼盤 Sashimi Platter

加拿大象拔蚌、西澳龍蝦及北海道帶子 Canadian Geoduck, Western Rock Lobster & Hokkaido Scallop

精心小食 Appetisers

烈燄紅唇配東方之珠(羊肉春卷伴話梅漬蕃茄) Lipstick with Eastern Pearl (Mutton Roll and Pickled Cherry Tomatoes with Preserved Plum)

湯底 Soup

鳥語花香(南瓜花膠雞湯) Birdsong and Fragrant Blooms (Fish Maw Chicken Soup with Pumpkin)

> 特級牛小排 Hand Cut Supreme Beef Slice

> 頂級黑豚肉 Supreme Berkshire Pork Slice

海鮮燴盒 Seafood Platter

煙子皇、廣島蠔、鮮鮑魚、海蝦及花甲 Razer Clams, Hirohima Oyster, Fresh Abalone, Prawn & Clams

花雕醉雞餃拼黑豚肉韭菜餃 HuaDiao Drunken Chicken Dumplings & Berkshire Pork and Chives Dumplings

> 妃子笑蝦丸拼三色墨魚片 Litchi & Shrimp Balls with Tri-colour Squid Slices

> > 蔬菜拼盤 **Vegetables Platter**

HK\$3,380 HK\$2,380/4人 for 4 persons

樂 同 時 賺 取 里 數 Earn Asia Miles each time you dine



結賬時出示國泰會員二維碼,即可賺取 HKD4 = A3 憑渣打國泰Mastercard®簽賬,更可賺取高達 (HKD4 = △4)

Earn (HKD4 = A3) simply by presenting your Cathay membership QR code Enjoy an exclusive rate of up to (HKD4 = A4) when you pay with your Standard Chartered

Cathay Mastercard®

條款及細則:

- 只限晚市堂食 另收招牌醬料費用(每位\$18)及加一服務費(以原價計算) 請致電2682 4300或WhatsApp 6353 5519訂座 如食材若因季節或有缺貨問題,將以同等價值食材代替

- 此套餐不能與其他優惠同時使用
- 邊敘邊醉保留修改以上條款和細則之權利,並不作另行通知。 如有任何爭議,邊敘邊醉將保留最終決定權

Terms & Conditions:

- Dine-in dinner only
- Subject to 10% service charge and condiment charge (HK\$18 per person). Please make a reservation via (Tel) 2682 4300 or (WhatsApp) 6353 5519.
- If the food is out of stock due to seasonal reasons, they will be replaced with other food of equal value.
- The offer cannot be used in conjunction with other promotion offers, discount and cash coupons
 - Bino N' Booze may change the terms of, or make decisions in connection with, this promotion at any time without notice. In case of any dispute, Bino N' Booze reserves the right of final decision on all related matters.